
Innkalling FAU-møte Midtun skole 
Tid:   Tirsdag 05.09.23 kl. 19.00-20.30 

Sted:   Midtun Skole 

FAU medlemmer: 

1.trinn Ida Engseth Baardson Camilla Bergby 

2.trinn 

Kristin Vinje 

Eldbjørg Njøs Gry Holme (Ikke tilstede) 

3.trinn Ida Løvik Elin Jensen 

4.trinn Hilde Ryland 

John Olav Hammer 

Strand(Ikke tilstede) 

5.trinn Kristin Iversen  Jon Andreas Bratberg  

6.trinn Irene Matre Thowsen  Ann Cathrine Kroksveen 

7.trinn Cesilie Gjerde Hilde Marie 

 

 

For Midtun skole: Rektor Trond Sandal (Ikke tilstede) 

 

 
 

Saksnr Sak Innhold Notat 

1-23/24 Godkjenning av 

innkalling 

 

 

Innkalling godkjent 

2-23/24 Rektor informerer Siste nytt fra skolen Rektor kunne dessverre ikke møte 

3-23/24 Runde rundt bordet Spørsmål til rektor? 

Er det kommet nye 

saker fra foreldre? 

 

 

 

 

1.trinn foreldre:  

 

2.trinn foreldre:  

- For lite aktiviteter på SFO, fører 

til at barn slutter 

- SFO ansatt for lite involvert. får 

ikke med seg situasjoner 

- En del utfordringer, 

trenger voksne tettere på 

situasjonene 

- Svar fra ledelsen ved 

skolen: 

- Vi har hatt en del 

aktiviteter på alle trinn på 

sfo, noen elever velger 

dette andre velger frilek. 



Det vi konkret gjør på 

dette trinnet nå som kan 

hjelpe både på aktiviteter 

og på dette at noen av de 

ansatte oppleves som 

fraværende. 

- Vi er i gang med å lære 

elevene ulike leker de 

kan leke sammen både i 

skoletid og på SFO. 

Dette er leker som er 

sosiale og ikke 

konkurrerende slik at vi 

unngår konflikter. De 

ansatte både i skole og 

SFO har fokus på dette. I 

SFO tid har vi også laget 

soner ute hvor de ansatte 

er, slik at vi er sikker på 

at det er voksne tilstede 

der barna er, og på den 

måten unngår at der er 

fraværende i situasjoner 

som kan oppstå ute.  

 

3.trinn foreldre:  

- Se gjennom gjenglemt tøy før 

det sendes til Fretex 

- Er det mulig med klarer 

meldinger rundt dette 

- Gjerne ha bokser/sekker 

delt inn i trinn, slik at det 

er lette å gå igjennom 

- Kanskje gjøre det samme 

før jul 

- Svar fra ledelsen ved 

skolen: 

- Vi har allerede kasser for 
de enkelte trinnene som 
gjenglemt tøy blir lagt i. 
Disse er i garderoben til 
trinnet. 

- Vi skal bli enda flinkere til å 
formidle ut oppfordringer 
til å sjekke gjenglemt tøy, 
og gjør dette gjerne til jul 
også. 

- Smartklokke Forbud. Ønsker at 

dette forbudet sees på på nytt 



- FAU stiller seg enig med 

skolen at det beste er at 

smartklokker (og 

telefoner) ligger i sekken 

eller innelåst i et skap. 

Da slipper man uønsket 

bruk som filming, opptak 

av lyd i undervisninger, 

bilder uten samtykke, og 

foreldre som ringer for å 

gi beskjeder til sitt barn 

mens de fortsatt er på 

skolen 

- Hva gjør vi med sykkeltrafikken 

langs skoleveien? 

- Invitere til befaring for 

de forskjellige veiene i 

rushtrafikken og også 

invitere Fanaposten 

samtidig 

- gjelder også ved 

siden av 

kirkegården, på 

baksiden av 

gymsalen 

- Kan skolen 

kartlegge hvor 

mange nesten-

ulykker det er? 

 

4.trinn foreldre:  

 

5.trinn foreldre:  

- Redusert spisetid fra 30 til 20 

min 

- Dette virker 

uhensiktsmessig og FAU 

støtter ønsket om en 

bedre forklaring fra 

skolen rundt dette 

- sender mail 

videre til rektor 

- Svar fra ledelsen ved skolen: 
- Det er ikke gjort noen endringer 
på spisetid på skolen som handler 
om lengden. Anbefalt tid er 20 
minutter, men vi har alltid lagt til 
rette for lengre pauser enn dette. 



Endringen vi har gjort i år er 
timeplanteknisk, og handler om 
undervisningstiden til lærerne, 
derfor står det 20 minutter på 
timeplanen til elevene, men de 
starter spisetiden før dette. 

- Kun 1 time gym i uken. Er dette 

redusert? 

- Hør med rektor 

- Ingen reduksjon i 

gymtimer 

- LEKESHJELP (gjelder også 

flere trinn) 

- opplevelse som dårligere 

tilbud siden dette nå er 

redusert til 2X30 min. 

Blir for dårlig tid når det 

er elektroniske lekser 

- FAU er bekymret for at 

færre vil benytte seg av 

tilbudet. 

- Er det mulig å gjøre noe 

med dette og er det lærer 

tilgjengelig 

- det oppleves ikke som er 

reelt tilbud 

- Svar fra ledelsen ved skolen: 

- Det er litt sammensatte grunner til 
at vi nå tilbyr leksehjelpen på 
morgenen i stedet for på 
ettermiddagen. Først av alt så er 
kravet at det skal tilbys minst en 
time leksehjelp i uken pr trinn, og 
alle trinnene får tilbud om dette. 

- Grunnen til at vi har det om 
morgenen er at det var vanskelig å 
få gjennomført den på 
ettermiddagen. 
 Lærerne er opptatt etter 
undervisning mandag – onsdag, og 
assistentene er på SFO etter 
undervisningen. 
 Dersom vi skulle gjennomføre 
leksehjelp på ettermiddagen, ville 
det blitt på torsdager, og det er litt 
sent i uken. 

- Når det gjelder organiseringen av 
leksehjelpen nå, så er det en 
assistent der, og minst en av oss fra 
ledelsen. Det vil si at det alltid er 



minst en pedagog der i tillegg til 
assistenten. Vi har også assistenter 
på Midtun som er utdannet lærer 
eller barnehagelærer. 

- Nå har vi hatt leksehjelp en uke og 
vi har opplevd det som en veldig 
god stund. Det har vært en veldig 
god arbeidsro, og elevene som har 
vært tilstede har vært motivert og 
jobbet godt med leksene. 

- Det har vært like mange elever der 
fra 5. og 7. trinn som snittet de 
siste årene. 6. trinn fikk påmelding 
litt senere hjem, så vi regner med 
at fra neste uke er det langt flere 
elever fra dette trinnet også. 

 

6.trinn foreldre:  
- Etter elevundersøkelse kom det 

frem at det var dårlig miljø på 

trinnet. Mye dårlig språkbruk 

- hva er handlingsplanen 

til skolen på dette 

- Foreldre savner 

oppfølging på dette 

- jentene tør ikke snakke 

høyt i timen for guttene 

slenger med munnen 

- finnes det tiltak som feks 

team skyfritt 

- Hva synes andre foreldre om 

lengre undervisningsbolker og 

færre/kortere pauser gjennom 

skoledagen? 

- Den generelle 

oppfatningen hos FAU er 

at dette ikke er et 

problem, bortsett fra da 

spisepausen, som 

oppleves som for kort 

- Svar fra ledelsen ved skolen: 

- Vi har i år elevmedvirkning som 
satsningsområde på Midtun skole. 
For å oppnå god elevmedvirkning 
er det viktig at vi har elever som er 
trygge og har det bra. Derfor har vi 
også satsning på det psykososiale 
miljøet på skolen. Konkrete ting vi 
har gjort der er: 



- ·         Alle trinn skal ha miljøtime på 
timeplanen, enten 30 minutter i 
uken eller 1 time annen hver uke. 

- Midtun skole har mange ART 
instruktører. I tillegg til ART har vi 
valgt å styrke satsningen ved å 
benytter vi oss av andre ressurser 
også, som Link til Livet, Redd 
barna, Olweus, Udir sitt opplegg 
med mer. Vi har månedens sosiale 
ferdighet, og ferdighetstrinn som 
alle skal jobbe med. Månedens 
sosiale ferdighet vil også alltid være 
tema på samlingene i har i Atriet 
månedlig. 

- Vi har i starten av skoleåret viet 
ekstra tid til det sosiale, og hatt 
stort fokus på dette på alle trinn. 

- Vi er nå sertifisert til å kunne ta 
Spekter på skolen, så da har vi flere 
verktøy sammen med 
elevundersøkelsen og 
olweusundersøkelsen for å 
kartlegge det sosiale miljøet. Dette 
skal gjøres til faste tider og ellers 
ved behov. 

- For de enkelte trinnene følger vi 
rutinene våre når det rapporteres 
om mobbing. Det handler om å 
identifisere, sånn at vi kan sette inn 
tiltak. Det jobbes hele tiden 
forebyggende, som for eksempel 
fokus på vennskap, språkbruk ol. 

- Ellers kjenner vi oss ikke helt igjen i 
at det var rapportert dårlig miljø på 
5 trinn (årets 6. trinn) på 
elevundersøkelsen. Legger ved 
rapporten under. Elevrådet jobbet 
grundig med oppfølging i etterkant 
av undersøkelsen, og både deres 
undersøkelse og elevundersøkelsen 
viste at det var en del mobbing og 
dårlig språkbruk på 7. trinn (de som 
har gått ut). 

- Jeg kan gjerne presentere arbeidet 
vi gjør med det sosiale miljøet på 
skolen på et FAU-møte om det er 
ønskelig. 

 

7.trinn foreldre:   



 

4-23/24 Natteravngruppe på 

Nesttun 

Presentasjon fra 

gruppen  

- Oppstartsmøtet er avholdt.  

- vært i gang i 3 uker.  

- oppmøte nip, orientering, 3-4 

person per rute. veldig godt 

organisert. Oppmøte har vært 

bra.  

- En vakt per barn (fra 7. trinn)  

- en ekstra inn i FAU fra 7. trinn 

som er natteravn ansvarlig (ikke 

i år. velge våren i 6. trinn) 

5-23/24 Status økonomi Kasserer informerer Gikk litt i overskudd 17. mai 

arrangement  

6-23/24 Gjennomgang av 

dokument “FAU 

mandat og 

organisering” 

Endring eller tillegg 

og så godkjenning 

Godkjent og vil bli publisert på 

hjemmesiden til skolen 

7-23/24 Valg av nytt styre Valg av leder, 

nestleder, sekretær 

og kasserer, pluss to 

representanter til 

SU og 

Miljøutvalget 

I etterkant av møtet: oppdatere i 

Brønnøysundregisteret 

Endre ansvarlig i banken 

 

Leder: Elin Jensen 

Nestleder: Kristin Vinje 

Sekretær: Ida Løvik 

Kasserer: Ida Engseth Baardson 

 

Leder og nestleder sitter i SU og 

Miljøutvalget, men kan ta med seg 

andre fra FAU ved behov 



8-23/24 Eventuelt Sak 

er på eventuelt 

- Kan FAU komme med en 

anbefaling til småtrinnet rundt 

dette med bursdagsinvitasjoner 

og gaver, slik at det er likt 

mellom trinnene?  

- FAU ønsker å komme 

med en anbefaling om at 

alle av samme kjønn på 

et rom/gruppe blir 

invitert i bursdagsbesøk. 

Dette gjelder for alle 

trinn på barneskolen. 

- FAU ønsker å komme 

med en anbefaling om at 

man benytter seg av en 

såkalt fellesgave i 

bursdagsbesøk. Dette vil 

si at foreldrene til 

bursdagsbarnet står for 

en gave til maks 400 kr 

til sitt barn. De andre 

barna som kommer i 

besøket, kan lage et fint 

kort der de feks skrive 

noe fint om 

bursdagsbarnet. 

- Begrunnelsene til dette er 

at FAU ønsker å fremme 

inkludering og bærekraft.  

- Kan FAU bidra med aktiviteter i 

SFO tiden 

- kulturskolen 

- søke om midler 

- basket?  

- Høre med andre skoler 

hva de gjør 

 Møtedatoer og 

avslutning 

 Neste møte er satt til tirsdag 3. oktober 

kl 19-2030.  

 


